
 
 

ДУНАЄВЕЦЬКА МІСЬКА РАДА 
VIII скликання 

 
ПРОТОКОЛ №81 

спільного засідання постійних комісій 
 

 
11 червня 2024 р.                                                                           
                                                                                    приміщення Дунаєвецької міської ради 
 
1400 год. дня                                                                                              
 
На засіданні присутні депутати:  Боднар С.Б., Вознюк Т.В., Войтков Р.В., Григор’єв О.В.,   
Даньков Ю.М., Жовнір Р.Є., Келащук Л.А., Красовська Л.Є., Мартинюк О.Ф., Осадчук Г.В., 
Мудрик К.М., Поліщук Ю.С., Понцак Н.Д., Романюк В.О., Срюбко О.О.,  Тимофієв О.А., 

Тимчишин М.В., Тулюк І.В., Федик С.Г., Чекман Ю.П., Ясінський О.В. 
 
 
Запрошені та присутні на засіданні: 
Антал Вячеслав Іванович – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради 
Чекман Валентина Костянтинівна – заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради 
Абзалова Тетяна Віталіївна – начальник фінансового управління міської ради 
Ісакова Інна Анатоліївна – начальник управління освіти, молоді та спорту міської ради 
Вітровчак Юрій Михайлович – т.в.о. начальника управління містобудування, 

архітектури, житлово-комунального господарства, благоустрою та цивільного 

захисту  міської ради 
Кобіта Марина Вікторівна – начальник управління культури та туризму міської ради 
Макогончук Вадим Віталійович – начальник земельного  відділу апарату виконавчого 

комітету міської ради 
Лясота Тарас Анатолійович – начальник юридичного відділу апарату виконавчого 

комітету міської ради 
Ференчук Віктор Віталійович – директор КП «Благоустрій Дунаєвеччини» 
батьківський комітет Воробіївської гімназії 
 
 
СЛУХАЛИ:  
Григор’єва О.В., який запропонував включити до порядку денного вісімдесят першої сесії  

питання з голосу «Про внесення змін до рішення сімдесят третьої сесії Дунаєвецької міської 

ради VІІІ скликання від 27.12.2023 р. № 6-73/2023 «Про затвердження   граничної  штатної 

чисельності працівників управління культури та  туризму Дунаєвецької міської  ради,   

установ та закладів,  підпорядкованих управлінню  на 2024 рік» та зняти з порядку денного 

питання «Про ліквідацію Держанівського закладу дошкільної освіти «Сонечко» 

Дунаєвецької міської ради Хмельницької області»  
ГОЛОСУВАЛИ: ОДНОГОЛОСНО 
 
 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ:  
1.Про ліквідацію Гірчичнянського  закладу дошкільної освіти «Дзвіночок» Дунаєвецької 

міської ради 
2.Про розірвання договору оренди земельної ділянки №174 від 04 січня 2006 року 
3.Про внесення змін до бюджету Дунаєвецької міської територіальної  громади на 2024 рік 
4.Про внесення змін до рішення сімдесят третьої сесії Дунаєвецької міської ради                    
VІІІ скликання від 27.12.2023 р. № 6-73/2023 «Про затвердження   граничної  штатної 

чисельності працівників управління культури та  туризму Дунаєвецької міської  ради,   

установ та закладів,  підпорядкованих управлінню  на 2024 рік» 
5.Про ліквідацію Воробіївської гімназії Дунаєвецької міської ради 
6.Різне 
 
 
РОЗГЛЯД ПИТАНЬ: 
1.Про ліквідацію Гірчичнянського  закладу дошкільної освіти «Дзвіночок» 

Дунаєвецької міської ради Хмельницької області 
СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А.:  

«5 березня 2024 року Кабінет Міністрів України затвердив низку змін до Порядку та 

умов надання освітньої субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам (постанова від 

14 січня 2015 р. № 6) і формули розподілу освітньої субвенції між місцевими бюджетами 

(постанова від 27 грудня 2017 р. № 1088). Для стимулювання підвищення ефективності 

шкільної мережі та якості освіти не будуть фінансуватися коштом освітньої субвенції 

заклади освіти з кількістю учнів менш як 45 осіб (з 1 вересня 2025 року) та менш як 60 осіб (з 

1 вересня 2026 року). Відповідне рішення уряд ухвалив з метою приведення необхідних 

документів у відповідність до Закону України «Про Державний бюджет на 2024 рік». Варто 

зауважити, що фінансування галузі здійснюється за рахунок державної субвенції та 

місцевого бюджету. Державна субвенція здійснює оплату праці педагогічних працівників 

(дефіцит на 2024 рік 20 млн. грн.). Який буде дефіцит на 2025 рік ми не знаємо, адже 

розподіл освітньої субвенції здійснюється на основі кількості учнів закладів освіти станом на 

1 жовтня року, що передує плановому бюджетному періоду. 
Спискова кількість дітей у Гірчичнянському ЗДО становить 10 дітей, середнє  

відвідування протягом року - 4 дитини. Народжуваність:  2021, 2022, 2023 рік по 1 дитині. 
Фінансування закладів дошкільної освіти повністю здійснюється за рахунок місцевого 

бюджету. Бюджет закладу на 2024 рік становить 945 601 грн., вартість утримання 1 дитини у 

2023 році становить 54,6 тис. грн., в той час коли по громаді цей показник 39,7 тис.грн.»   
ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про ліквідацію Гірчичнянського  закладу дошкільної освіти 

«Дзвіночок» Дунаєвецької міської ради Хмельницької області» винести на розгляд 

пленарного засідання вісімдесят першої  (позачергової) сесії міської ради. 
ОДНОГОЛОСНО 
 
2.Про розірвання договору оренди земельної ділянки №174 від 04 січня  2006 року 
СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 
ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про розірвання договору оренди земельної ділянки №174 

від 04 січня 2006 року» винести на розгляд пленарного засідання вісімдесят першої  

(позачергової) сесії міської ради. 
ОДНОГОЛОСНО 
 
3.Про внесення змін до бюджету Дунаєвецької міської територіальної  громади на 2024 

рік 
СЛУХАЛИ:  Абзалову Т.В. 
 
 



ВИСТУПИЛИ:  
Ясінський О.В.  поцікавився, чи буде облаштовано зупинку біля костелу та водовідведення 

під час проведення ремонту дорожнього покриття по провулку Загородньому в м.Дунаївці.  
Срюбко О.О. задав питання щодо проведення капітального ремонту міжбудинкового проїзду 

від вул.Шкільна до вул.Шевченка, 10. 
Мартинюк О.Ф. запитав чи буде проводитися ремонт дороги по вул.Могилівській, в 

напрямку до кладовища.  
Федик С.Г. звернув увагу на покращення планування. 
Антал В.І., Абзалова Т.В. надали відповіді депутатам (стенограма спільного засідання 

постійних комісій додається).  
ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету Дунаєвецької міської 

територіальної  громади на 2024 рік» винести на розгляд пленарного засідання вісімдесят 

першої (позачергової) сесії міської ради. 
ОДНОГОЛОСНО 
 
4.Про внесення змін до рішення сімдесят третьої сесії Дунаєвецької міської ради VІІІ 

скликання від 27.12.2023 р. № 6-73/2023 «Про затвердження   граничної  штатної 

чисельності працівників управління культури та  туризму Дунаєвецької міської  ради,   

установ та закладів,  підпорядкованих управлінню  на 2024 рік» 
СЛУХАЛИ:  Кобіту М.В. 
ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення сімдесят третьої сесії 

Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання від 27.12.2023 р. № 6-73/2023 «Про затвердження   

граничної  штатної чисельності працівників управління культури та  туризму Дунаєвецької 

міської  ради,   установ та закладів,  підпорядкованих управлінню  на 2024 рік»» винести на 

розгляд пленарного засідання вісімдесят першої (позачергової)  сесії міської ради. 
ОДНОГОЛОСНО 
 
5.Про ліквідацію Воробіївської гімназії Дунаєвецької міської ради 
СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А.: 

 «Процес ліквідації, оптимізації закладів освіти є болючим питанням кожного 

населеного пункту. З кожним роком у громаді, зменшується народжуваність, відповідно 

зменшується кількість учнів у закладах освіти. Суттєво на контингент учнів вплинула війна. 

За останні 2 роки з громади за кордон мігрували більше 600 дітей. Однак в закладах освіти 

громади навчається 250 дітей ВПО. Заклади освіти сільської місцевості найбільше відчули 

проблематику із міграцією дітей. Процес зменшення дітей значно збільшує вартість 

утримання та належного забезпечення закладів освіти.  
5 березня 2024 року Кабінет Міністрів України затвердив низку змін до Порядку та 

умов надання освітньої субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам (постанова від 

14 січня 2015 р. № 6) і формули розподілу освітньої субвенції між місцевими бюджетами 

(постанова від 27 грудня 2017 р. № 1088). Формула розподілу освітньої субвенції, передбачає 

припинення фінансування малокомплектних шкіл. Для стимулювання підвищення 

ефективності шкільної мережі та якості освіти не будуть фінансуватися коштом освітньої 

субвенції заклади освіти з кількістю учнів менш як 45 осіб (з 1 вересня 2025 року) та менш як 

60 осіб (з 1 вересня 2026 року). Відповідне рішення уряд ухвалив з метою приведення 

необхідних документів у відповідність до Закону України «Про Державний бюджет на 2024 

рік». Варто зауважити, що фінансування галузі здійснюється за рахунок державної субвенції 

та місцевого бюджету. Державна субвенція здійснює оплату праці педагогічних працівників 

(дефіцит на 2024 рік 20 млн. грн.). Який буде дефіцит на 2025 рік ми не знаємо, адже 

розподіл освітньої субвенції здійснюється на основі кількості учнів закладів освіти станом на 

1 жовтня року, що передує плановому бюджетному періоду. 
Так, станом на 31 травня 2024 року у Воробіївськії гімназії навчалося 44 учні (з них 

двоє за кордоном), відсутній третій клас, у 4,8,9 класі навчається по 4 учні (організовано 



індивідуальне навчання), у 1, 2, 7 класі – по 6 учнів, у 5 класі – 9 учнів, у 6-5 учнів. 

Впродовж навчального року вибули 2 учні (8 клас і 9 клас). Таким чином, середня 

наповнюваність класів Воробіївської гімназії становить 4,8 учнів, коли у закладах освіти 

громади – 15,8 учнів. Бюджет закладу на 2024 рік становить 3 567 720 грн. Субвенція 

2 539 754 грн., місцевий бюджет 1 027 966 грн. (газ 125 674 грн., світло 66 600 грн. 

харчування пільгових категорій 25 870 грн. послуги 35 000 грн. придбання 25 000 грн.).  
Середня вартість утримання одного учня у Воробіївській гімназії - 70 100 грн., коли у 

громаді складає – 37 000 грн. Згідно перспективної мережі до 2027 року в 2024, 2025 роках 

гімназія не набирає 1 клас (2-3 дітей відповідного віку). Перспективна мережа на 1 вересня 

38 дітей. 
Перед початком навчального року ми мали велику проблему  з забезпеченням 

кадрового потенціалу закладу освіти, було 6 вакансій. Дану проблему вирішено залученням 

педагогів інших закладів освіти. По штатному розпису всього 21 ставка, 15 педагогів і 6 

техперсонал.   
Обговорення питання щодо забезпечення ефективного комплектування класів у 

закладах загальної середньої освіти та формування мережі закладів освіти, зокрема щодо 

ліквідації Воробіївської гімназії Дунаєвецької міської ради, відбувалося 30 серпня 2023 року 

на засіданні колегії управління освіти, молоді та спорту Дунаєвецької міської ради та 31 

серпня 2023 році на засіданні виконавчого комітету Дунаєвецької міської ради. Також 

відбувалося обговорення на сході села та у закладі освіти. 31 травня 2023 року на сайті 

Дунаєвецької міської ради було оприлюднено оголошення та проект рішення про ліквідацію 

Воробіївської гімназії Дунаєвецької міської ради.  
Всі процедури відповідно до закону дотримано. 
Я твердо переконана, що неможливо надати якісну освіту де в класі навчається 4 

дітей. Саме реорганізація освітньої мережі має на меті допомогти учням малокомплектних 

шкіл здобувати освіту в найближчому закладі освіти, де є конкуренція, кваліфіковані 

педагогічні кадри та необхідна база для якісного, безпечного та комфортного здійснення 

освітнього процесу. Учні мають право вибрати заклад освіти в якому хочуть продовжити 

навчання та будуть забезпечені підвозом». 
ВИСТУПИЛИ:  
Скиба О.М.–голова батьківського комітету Воробіївської гімназії, Чекман Ю.П., Федик С.Г.,                      
Ісакова І.А. (стенограма спільного засідання постійних комісій додається).    
ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про ліквідацію Воробіївської гімназії Дунаєвецької міської 

ради» винести на розгляд пленарного засідання вісімдесят першої (позачергової)  сесії 

міської ради. 
ОДНОГОЛОСНО 
 
Голова постійної комісії з питань освіти, 

культури, охорони здоров’я, фізкультури, 

спорту та соціального захисту населення, 

регламенту, депутатської діяльності, прав 

людини, законності, запобігання та 

врегулювання конфлікту інтересів 
 

                                              
 
 
 

Юрій ЧЕКМАН                

 
Заступник голови постійної комісії з питань 

освіти, культури, охорони здоров’я, 

фізкультури, спорту та соціального захисту 

населення, регламенту, депутатської 

діяльності, прав людини, законності, 

запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів 
 

 
 
 
 

Юрій ДАНЬКОВ 



 
Голова постійної комісії з питань житлово-
комунального господарства, комунальної 

власності, промисловості, підприємництва 

та сфери послуг  
 

 
 

Сергій ФЕДИК 

 
Секретар постійної комісії з питань 

житлово-комунального господарства, 

комунальної власності, промисловості, 

підприємництва та сфери послуг 
 

 

Тетяна ВОЗНЮК  

 

 
Голова постійної комісії з питань 

містобудування, будівництва, 

агропромислового комплексу, земельних 

відносин, охорони навколишнього 

природного середовища та екології 
 
 

                                 
 

Віктор РОМАНЮК 
 

 
Секретар постійної комісії з питань 
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